
PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB
Møtet gjaldt Styremøte i Romolslia sportsklubb

Dato 24.06.24

Tidsrom 19.00-20.00

Sted Klubbhuset

Til stede Vibeke Ansnes, Jon Westbye, Randi Storleer, Nina Varskog

Forfall Kjetil Vatle, Jan Strømsvik, Tor Morten Andresen

Referent Vibeke Ansnes

Kopi til

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte. Nina har snakket med fritidsklubben
angående lagring av matvarer. Ingen øvrig oppfølging.

2. Gjennomgang av årshjul for juni og juli:

Juni: Lagendring er gjennomført

Juli: Fellesferie

3. Økonomi

Vi har p.d.d 308 426,06 kr på driftskonto. Det ligger regninger for 1 756,25 kr til forfall fra

driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter. I tillegg har det kommet noen faktura inn i

regnskapssystemet, som ikke er behandlet enda. Dette er også penger fra

Gjensidigestiftelsen til sommerglede (59 500kr), samt penger til lag for dugnad (24 000kr),

som skal overføres til lagskontoer.

Vi har fakturert medlemskontingent for 2024 og aktivitetsavgift vår 2024 via nytt

faktureringssystem i NIF klubbadmin. Fortsatt utestående kundefordringer. Det planlegges å

sende ut purringer på disse.



Vi har fått innvilget spillemidler for klubbhus ( 1265 000 kr) og lysanlegg (265 000 kr). Disse

pleier å utbetales i September.

Vi har betalt utestående faktura på kr 100 000 til Siero. Vi har fakturert Siero for hovedspons

for forrige år og dette år når vi har betalt denne fakturaen.

4. Sommerglede 2024

Det er holdt workshop med ungdommene og lagt en plan for sommerglede 2024. Lenker til

verdigrunnlag og plan:

Verdigrunnlag:

https://docs.google.com/presentation/d/1M0H6YfSeaq3DBI053hAHW5nL0MaddpWLgoEjH

dkbBgg/edit#slide=id.p

Ukeplan:

https://docs.google.com/document/d/1FQBmtL1zIXTLaOh9y--w2YYccAqhiHLIfLvGnEMZG1s/

edit?usp=drive_link

Det er 50 plasser og disse ble booket etter bare et døgn. Disse skal deles inn i to grupper,

basert på alder. Planlagte aktiviteter er pirbadet, høyt og lavt, strandtur. Det er handlet inn

til mat og aktiviteter.

5. Kick-off Allidrett til høsten

Det planlegges Kick-off torsdag 22.08.24. Invitasjon sendes ut via Vigilo til skolestartere.

Dette vil være en kick-off for de største barna (6 - 10 år). Allidrett vil i første omgang være

uten treningsavgift, og man trenger kun å være medlem i klubben. Dette må vurderes og tas

opp som sak på neste års årsmøte.

Randi kjøper inn et allidretts sett til ca 15 000 kr som skal brukes til aktiviteter.

https://docs.google.com/presentation/d/1M0H6YfSeaq3DBI053hAHW5nL0MaddpWLgoEjHdkbBgg/edit#slide=id.p
https://docs.google.com/presentation/d/1M0H6YfSeaq3DBI053hAHW5nL0MaddpWLgoEjHdkbBgg/edit#slide=id.p
https://docs.google.com/document/d/1FQBmtL1zIXTLaOh9y--w2YYccAqhiHLIfLvGnEMZG1s/edit?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1FQBmtL1zIXTLaOh9y--w2YYccAqhiHLIfLvGnEMZG1s/edit?usp=drive_link


6. Romolslia Rundt høst

Det ble ikke vårløp på grunn av lite påmeldte. Det skal avholdes løp i høst. Kaller inn til møte

like etter skolestart i august, slik at vi får gjennomført dette. Mulig å invitere Byåsen

orientering for å samkjøre med et lite orienteringsløp. Det er også ønske om et hinderløp.

Ser for oss at løpet blir i slutten av september.

7. RSK 50 år

RSK er 50 år neste år, og dette må markeres. Det må opprettes en komite som kan være med

å arrangere dette. Kombinert opplegg med Hammerhead, hvor det er aktiviteter for barn på

dagtid og for voksne på kveldstid. Satser på å ha det i starten på sommeren neste år.

8. Sportslig utvalg

- Jenter 11 og 12 år. Samarbeid inneværende sesong. Litt trøbbel og for mange

kamper. Sportslig tar et møte med trenere slik at man har et bedre syn på det til

høstsesongen.

- Trenerforum forut høst: Banedisponering. Klarlagte tider i forhold til kampavvikling.

- Oppfølging dommere. Mer fokus på dommere fra trenere under barnefotball når det

gjelder tilbakemelding og veiledning.

Eventuelt

Sommerjobb for 5 ungdommer på drift i uke 31 - forberedelse granulathindring.




